

## EU Declaration of Conformity

EU Konformitätserklärung

**Manufacturer** **Flamco BV** Fort Blauwkapel 1, 1358 DB Almere, the Netherlands  
 Hersteller

**Product description** **Safety valves**  
 Produktbezeichnung Sicherheitsventile

**Product type** **Prescor T&P**  
 Produkt Typ  $\frac{3}{4}$ " Set pressure: 7,0 bar

**This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.**

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.

**The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:**

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:

**Pressure Equipment Directive: 2014/68/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 15 May 2014**

Druckgeräte-Richtlinie: 2014/68/EU Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 15. Mai 2014

**The conformity of the product described above with the provisions of the applied Directive(s) is demonstrated by compliance with the following Standards / regulations: EN 13831:2007**

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produkts mit den Vorschriften der angewandten Richtlinie(n) wird nachgewiesen durch die Einhaltung folgender Normen / Vorschriften: EN 13831:2007

### **Applied conformity assessment procedure** / Angewandtes Konformitätsbewertungsverfahren

**Conformity Assessment Modules followed for Category III** B + D  
 Konformitätsbewertungsverfahren nach Modul für Kategorie III

**Data about vessel, serial no., type and working limits** according to label  
 Angabe zu Behälter, Seriennummer, Type und Betriebsgrenzen gemäß Label

**Medium** Water/Gas  
 Medium Wasser/Gas

Fluid group according to article 13 2  
 Fluide Gruppe nach Artikel 13

**Certificate No. Module D, Quality assurance of the production process** 0343/PED/RQA664420  
 Zertifikat-Nr. Module D, Qualitätssicherung Produktion

**Certificate No. Module B, EU-Type examination -production type** 0343/PED/Bpt/8037506  
 Zertifikat-Nr. Module B, EG-Baumusterprüfung

**Notified Body** Lloyd's Register Nederland B.V..  
 Benannte Stelle K.P. van der Mandelalaan 41a, 3062 MB Rotterdam, NL

**Marking Identification number on body** CE 0343  
 Kennzeichnung Kennnummer auf Label

Signed for and on behalf of: / Unterzeichnet für und im Namen von:

FLAMCO BV



**M. van de Veen**  
 Managing director